
DRUGA REDOVITA SJEDNICA SREDIŠNJEG ODBORA 

HRVATSKOG ARHEOLOŠKOG DRUŠTVA ZA 2017. 

 

 

 Druga redovita sjednica Središnjeg odbora Hrvatskog arheološkog društva održana je 

u prostorijama dvorca Vitturi (Muzej grada Kaštela), 02. listopada 2017., s početkom u 19 

sati. Prisutni su bili: Jacqueline Balen, Adriana Gri-Štorga, Dražen Maršić, Ivanka 

Kamenjarin, Domagoj Tončinić, Krešimir Karlo, Domagoj Perkić, i Jana Škrgulja. Odsutni: 

Marko Menđušić, Mirela Hutinec, Hrvoje Potrebica 

 Predložen je sljedeći Dnevni red: 

1. Znanstveni skup,Godišnja i Izborna skupština u Kaštelima 

2. Izvješće o radu Društva 2017. godinu 

3. Financijsko izvješće za 2017. godinu 

4. Nakladnička djelatnost 

5. Nagrade Društva 

6. Plan rada Društva u 2018. godini 

7. Novi članovi 

8. Razno 

 

Svi su se prisutni složili s predloženim Dnevnim redom. 

1. Sukladno prvoj točki predloženog Dnevnog reda, skupština je započela detaljnijim 

predstavljanjem organizacijskih pitanja nadolazećeg Skupa Hrvatskog arheološkog 

društva. Određeni su moderatori sesija. 

2. Jacqueline Balen izvijestila je o radu Društva u 2017. godini te ujedno ukratko 

izvijestila o radu u mandatu ovog Središnjeg odbora. Izvješće o radu u razdoblju od 

2014.-2017. biti će isprintano svim članovima prije Godišnje skupštine, zajedno s 

financijskim izvješćem i izbornom listom.  

3. Financijsko izvješće podneseno je u glavnim crtama sa stanjem od 65.540,21 kn na 

dan 30.9.2017. Financijsko izvješće bit će detaljno podneseno na Godišnjoj skupštini. 

4. D. Tončinić ukratko je izvijestio da su Izdanja HAD-a sa skupa u Vukovaru u 

prijelomu. 

5. Zaprimljena su dva prijedloga za nagrade i jedna za počasnog člana Društva. Nagrada 

za životno djelo za 2016. godinu dodijeliti će se Kristini Mihovilić, a godišnja nagrada 

skupini autora: Nenad Cambi, Miroslav Glavičić, Željko Miletić i Joško Zaninović, za 



knjigu „Antička baština na novčanicama mediteranskih zemalja“. Počasna članica 

postala je Marina Šegvić. 

6. Plan rada za 2018. biti će većim dijelom usmjeren na organizaciju Godišnjeg skupa u 

Požegi i tiskanje Obavijesti i Izdanja HAD-a. 

7. Zaprimljena su dva zahtjeva za članstvo u Društvo. Zahtjevi su prihvaćeni. 

8. Pod točkom Razno nije bilo rasprave. 

 

Sjednica je završena u 20,30 sati. 

 

Zapisnik vodila: 

Jana Škrgulja, tajnica Društva 

 
 


